
Հանդիպում-քննարկում

  

  

Հոկտեմբերի 23-ին համայնքի վարչական տարածքում ինտերնետային կապի և թվային
հեռուստաալիքների ծրագրերի հեռարձակման ծառայություններ մատուցող
ընկերությունների ներկայացուցիչների մասնակցությամբ համայնքի ղեկավար Հակոբ
Բալասյանի մոտ տեղի ունեցավ նրանց կողմից ծառայություններ մատուցելիս համայնքային
սեփականություն հանդիսացող փողոցային լուսավորության հենասյուների, ինչպես նաև
բազմաբնակարան շենքերի տանիքների և մուտքերի օգտագործման պայմանները
կարգավորելու նպատակով քննարկում:
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